
Rada Miejska Dębna 

 

Protokół z przebiegu IV sesji Rady Miejskiej Dębna  

z dnia 28 sierpnia 2024 roku  
 

IV sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski. 

Obrady rozpoczęto 28 sierpnia 2024 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:55 tego samego 

dnia. 

Miejsce posiedzenia: sala widowiskowa w Dębnowskim Ośrodku Kultury w Dębnie przy  

ul. Daszyńskiego 20 

IV sesja IX kadencji Rady Miejskiej Dębna została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym – t.j. Dziennik Ustaw z 2024 r. poz. 609 ze zm. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz zachęcił do oglądania transmisji z sesji na żywo  

w internecie. Spełnił obowiązek informacyjny i poinformował, że uczestnicząc w sesji Rady 

Miejskiej Dębna wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych 

osobowych, a na drzwiach wejściowych do sali umieszczona jest klauzula informacyjna, poprosił  

o zapoznanie się z jej treścią. Klauzula stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

Poinformował, że pozostanie na sali jest równoznaczne z wyrażeniem zgody na publikację 

wizerunku. 

Przywitał wszystkich obecnych na sali:  

Radnych Rady Miejskiej Dębna,  

nowo wybranego Radnego Pana Grzegorza Kulbickiego, 

Burmistrza Dębna Pana Wojciecha Czepułkowskiego,  

Zastępcę Burmistrza Panią Beatę Biaduń-Broda,  

nowego Sekretarza Gminy Panią Annę Witek - poinformował, że w dniu 5 sierpnia 2024 r. Pani 

Anna Witek rozpoczęła pracę na stanowisku Sekretarza Gminy Dębno. Serdecznie pogratulował 

Pani Annie Witek objęcia stanowiska Sekretarza Gminy i życzył wielu sukcesów w realizacji 

ambitnych celów na rzecz naszej wspólnoty. 

Skarbnika Gminy Panią Iwonę Pludrę,  

Mecenasa Pana Macieja Maliszewskiego, 

Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej w Dębnie Panią Małgorzatę Wawrzycką-

Dawidowicz, 

Dyrektorów i kierowników jednostek gminnych, placówek oświatowych i kulturalnych, 

Prezesów spółek gminnych, Panią Prezes Zarządu Szpitala w Dębnie, 

Kierowników i pracowników Urzędu Miejskiego, 

Sołtysów, 

przybyłych gości, w tym nauczycieli, dzieci i młodzież wraz rodzinami 

oraz mieszkańców gminy – zarówno tych na sali, jak i oglądających sesję na żywo w internecie. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 14 radnych, co stanowi 

93,33% stanu ogólnego Rady, wobec powyższego, Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. 
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W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Damian Jankowski 

2. Marcin Krzysiak 

3. Grzegorz Kulbicki 

4. Tomasz Kulbicki 

5. Krzysztof Lenartowicz 

6. Łukasz Lewandowski 

7. Jacek Mazurowski 

8. Agata Mikołajczak 

9. Mirosław Napieracz 

10. Angelika Obielak 

11. Mateusz Obielak 

12. Marcin Pech 

13. Tomasz Pluciński 

14. Małgorzata Wachowiak 

15. Leszek Włodkowski-Moszej 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że wpłynął wniosek 

Burmistrza Dębna o wprowadzenie do porządku dzisiejszej sesji dodatkowego projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na obniżenie ceny sprzedaży nieruchomości (wniosek z dnia 

27.08.2024 r.). Radni otrzymali ten wniosek w formie elektronicznej. 

Wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Radny Krzysztof Lenartowicz poinformował, że chciałby złożyć wniosek o nieprzyjmowanie do 

porządku obrad tego punktu, a skierowanie go do prac Komisji Budżetowej, w celu zapoznania się 

ze skutkami finansowymi i jeszcze innymi skutkami jakie może rodzić przyjęcie tego punktu  

i przegłosowanie go.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski podał pod głosowanie 

wprowadzenie do porządku dzisiejszej sesji Rady Miejskiej Dębna dodatkowego projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na obniżenie ceny sprzedaży w nieruchomości – jako punkt 22. 

Głosowano wniosek w sprawie 

Przedstawienie porządku obrad - Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji Rady Miejskiej 

Dębna dodatkowego projektu uchwały: projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obniżenie 

ceny sprzedaży nieruchomości - jako punkt 22; (nastąpi przesunięcie numeracji punktów) 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyłączenia z głosowania: 

Grzegorz Kulbicki 
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Wyniki imienne 

ZA (0) 

PRZECIW (12) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata 

Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz 

Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Łukasz Lewandowski 

BRAK GŁOSU  

Tomasz Kulbicki 

NIEOBECNI (0) 

Radny Tomasz Kulbicki nie głosował – nie oddał głosu. 

Radny Grzegorz Kulbicki jeszcze nie mógł brać udziału w głosowaniu.  

 

Zmiana w porządku dzisiejszych obrad nie została wprowadzona, dodatkowy projekt uchwały nie 

został wprowadzony do porządku sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski przedstawił porządek sesji: 

1. Sprawy regulaminowe: 

 a) otwarcie sesji Rady Miejskiej, 

 b) stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na radnego oraz złożenie ślubowania przez nowo 

wybranego radnego. 

4. Wręczenie aktów nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego oraz 

wręczenie listów gratulacyjnych dla nauczycieli, którzy uzyskali stopień awansu zawodowego 

nauczyciela dyplomowanego. 

5. Wręczenie Stypendium Burmistrza Dębna za osiągnięcia naukowe i sportowe. 

6. Przyjęcie protokołu z przebiegu III sesji Rady Miejskiej Dębna. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z działalności między sesjami. 

8. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Dębna i pracy Urzędu Miejskiego w Dębnie  

w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady 

 a) zapytania i odpowiedzi do sprawozdania Burmistrza. 

10. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2024/2025. 

11. Sprawy różne, interpelacje i zapytania radnych. 

12. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych interpelacji, wniosków  

i zapytań. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 

2024-2032. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Szpitala 

w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o. i objęcie udziałów przez Gminę Dębno. 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Myśliborskiego na 

remont drogi powiatowej. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na rzecz 

osób, które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na podstawie umowy dzierżawy 

przez okres 3 lat. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Dębno w rejonie ulic: Rotmistrza Witolda Pileckiego  

i Harcerskiej. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Biblioteki Publicznej Miasta  

i Gminy im. Antoniego Dobrowolskiego w Dębnie. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej 

Dębna. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej Dębna 

oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

22. Zamknięcie sesji Rady Miejskiej Dębna. 

 

Uwag nie było. 

Porządek obrad został przyjęty przez Radę.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

3. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na radnego oraz złożenie ślubowania przez nowo 

wybranego radnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że w wyniku 

uzupełniających wyborów do Rady Miejskiej Dębna przeprowadzonych w dniu 14 lipca 2024 roku 

został wybrany radnym Pan Grzegorz Stanisław Kulbicki. 

Poprosił Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej w Dębnie Panią Małgorzatę Wawrzycką-

Dawidowicz o wręczenie nowo wybranemu radnemu zaświadczenia o wyborze. 

Zaprosił Pana Grzegorza Kulbickiego i prosił wszystkich o powstanie. 

 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Dębnie Pani Małgorzata Wawrzycka-

Dawidowicz wręczyła zaświadczenie o wyborze na radnego dla p. Grzegorza Stanisława 

Kulbickiego.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski odczytał treść roty ślubowania 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy  

i jej mieszkańców” 

 

Radny Grzegorz Kulbicki wypowiedział słowa: Ślubuję i dodał zdanie: Tak mi dopomóż Bóg. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski podziękował za złożenie 

ślubowania. Nowo wybranemu radnemu życzył w imieniu swoim i całej Rady Miejskiej sukcesu 

w sprawowaniu tej zaszczytnej i odpowiedzialnej funkcji. 

[brawa] 

Radny Grzegorz Kulbicki podpisał listę obecności. 



5 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski stwierdził, że na sali jest 15 

radnych, co stanowi 100% ogólnego stanu Rady. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki chciałbym serdecznie podziękować tym wszystkim, którzy i oddali 

głos, ale też namawiali, żeby startować. To trzecia kadencja moja w samorządzie Gminy Dębno. 

Zgodnie z treścią ślubowania, będę obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie, uczciwie, 

mając na względzie przede wszystkim dobro mojej gminy. Bardzo mocno się z nią utożsamiam  

i przede wszystkim jej mieszkańcom. Tak mi dopomóż Bóg - tak jak powiedziałem i tak będę to 

realizować. Bardzo serdecznie Państwu dziękuję. Wszystkiego dobrego, owocnej pracy dla nas 

wszystkich, razem, wspólnie. Życzę żebyśmy na rzecz dobra naszej gminy mogli współpracować. 

Bardzo serdecznie dziękuję. 

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

4. Wręczenie aktów nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego oraz 

wręczenie listów gratulacyjnych dla nauczycieli, którzy uzyskali stopień awansu zawodowego 

nauczyciela dyplomowanego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił p. Burmistrza o wręczenie 

aktów nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego oraz przyjęcie ślubowania. 

Zaprosił na środek. 

Nauczyciel mianowany: 

1. Pani Iwona Zdunek – nauczyciel edukacji wczesnoszkolnej w Szkole Podstawowej nr 1 im. 

KEN w Dębnie, 

2. Pani Alicja Cholewińska – nauczyciel edukacji wczesnoszkolnej w Szkole Podstawowej  

nr 3 im. J. Dąbrowskiego w Dębnie, 

3. Pani Agnieszka Gąsińska – nauczyciel edukacji przedszkolnej w Szkole Podstawowej im. 

M. Konopnickiej w Sarbinowie, 

4. Pani Karolina Rykowska - nauczyciel wychowania przedszkolnego w Przedszkolu nr 1 

„Czarodziejska Kraina” w Dębnie, 

5. Pani Aleksandra Swędra – nauczyciel j. polskiego w Szkole Podstawowej nr 1 im. KEN  

w Dębnie, 

6. Pani Natalia Karczewska - nauczyciel j. polskiego w Szkole Podstawowej nr 1 im. KEN  

w Dębnie 

7. Pani Karolina Suberlak - Dworczyk – nauczyciel fizyki/matematyki w Szkole Podstawowej 

nr 1 im. KEN w Dębnie, 

8. Pani Ewelina Olszewska – Kopka – nauczyciel j. angielskiego w Szkole Podstawowej im. 

Wł. St. Reymonta w Cychrach, 

9. Pani Paula Mosiądz - nauczyciel j. niemieckiego w Szkole Podstawowej nr 1 im. KEN  

w Dębnie, 

10. Pan Michał Rzepiński- nauczyciel wychowania fizycznego w Szkole Podstawowej                                        

nr 1 im. KEN w Dębnie. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski pogratulował przybyłym nauczycielom, odczytał 

treść aktu ślubowania Ślubuję rzetelnie pełnić mą powinność nauczyciela, wychowawcy i opiekuna 

młodzieży. Dążyć do pełni rozwoju osobowości ucznia i własnej. Kształcić i wychowywać młode 
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pokolenie w duchu umiłowania ojczyzny, tradycji narodowych, poszanowania Konstytucji 

Rzeczpospolitej Polskiej. 

Przybyli nauczyciele wypowiedzieli słowo „ślubuję”, dopowiadając zadanie „tak mi dopomóż 

Bóg” oraz podpisali akty.  

[brawa] 

Dyrektorki Szkół pogratulowały nauczycielom. 

(wspólne zdjęcie)  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił p. Burmistrza o wręczenie 

listu gratulacyjnego dla nauczycielek, które uzyskały stopień awansu zawodowego nauczyciela 

dyplomowanego  

Zaprosił na środek. 

Nauczyciel dyplomowany: 

1. Pani Katarzyna Sawicka – nauczyciel Szkoły Podstawowej nr 3 im. Jarosława 

Dąbrowskiego w Dębnie 

2. Pani Ewelina Monika Kaczmarek - nauczyciel Szkoły Podstawowej nr 3 im. Jarosława 

Dąbrowskiego w Dębnie 

3. Pani Anna Skica - nauczyciel Szkoły Podstawowej nr 3 im. Jarosława Dąbrowskiego  

w Dębnie 

4. Pani Izabela Barbara Kopaniecka - nauczyciel Szkoły Podstawowej nr 3 im. Jarosława 

Dąbrowskiego w Dębnie 

5. Pani Marta Paluch - nauczyciel Szkoły Podstawowej nr 1 im. Młodych Talentów  

w Smolnicy 

6. Pani Karolina Sutor - nauczyciel Szkoły Podstawowej nr 1 im. Młodych Talentów  

w Smolnicy 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski wręczył listy gratulacyjne i podziękował za 

zaangażowanie. Życzył sukcesów nie tylko w życiu zawodowym, ale także prywatnym. 

 

Gratulacje od dyrektorek Szkół. 

(wspólne zdjęcie) 

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

5. Wręczenie Stypendium Burmistrza Dębna za osiągnięcia naukowe i sportowe. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski odczytał listę uczniów, którzy 

otrzymają od Burmistrza Dębna stypendium. 

Poprosił Pana Burmistrza o wręczenie stypendium za osiągnięcia w nauce i osiągnięcia sportowe. 

SZKOŁA PODSTAWOWA NR 1 IM. KOMISJI EDUKACJI NARODOWEJ W DĘBNIE 

-za osiągnięcia w nauce: 

L.P UCZEŃ OSIAGNIĘCIA 

1 Szymon Stąsiek Finalista w Konkursie Geograficznym zorganizowanego 

przez Kuratorium Oświaty w Szczecinie 
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-za osiągnięcia sportowe: 

Lp. UCZEŃ OSIAGNIĘCIA 

1. Maja Władyka III miejsce w Finale Wojewódzkim Igrzysk Młodzieży 

Szkolnej w piłce nożnej dziewcząt 

2. Oliwia Iwańska III miejsce w Finale Wojewódzkim Igrzysk Młodzieży 

Szkolnej w piłce nożnej dziewcząt 

3. Laura Biała  III miejsce w Finale Wojewódzkim Igrzysk Młodzieży 

Szkolnej w piłce nożnej dziewcząt 

4. Wojciech 

Abrantowicz 

III miejsce w Finale Wojewódzkim Igrzysk Młodzieży 

Szkolnej w Festiwalu Sztafet 4x100m 

5.  Oliwia Wojtaluk III miejsce w Finale Wojewódzkim Igrzysk Młodzieży 

Szkolnej w piłce nożnej dziewcząt 

6. Antoni Kasprowiak III miejsce w Finale Wojewódzkim Igrzysk Młodzieży 

Szkolnej w Festiwalu Sztafet 4x100m 

7. Milena 

Olechnowicz 

III miejsce w Finale Wojewódzkim Igrzysk Młodzieży 

Szkolnej w piłce nożnej dziewcząt 

8. Oleksandra 

Makrushyna 

III miejsce w Finale Wojewódzkim Igrzysk Młodzieży 

Szkolnej w piłce nożnej dziewcząt 

9.  Olivier Pajor III miejsce w Finale Wojewódzkim Igrzysk Młodzieży 

Szkolnej w Festiwalu Sztafet 4x100m 

10. Kornel Sielicki III miejsce w Finale Wojewódzkim Igrzysk Młodzieży 

Szkolnej w Festiwalu Sztafet 4x100m 

11. Michał Janczyszyn III miejsce w Finale Wojewódzkim Igrzysk Młodzieży 

Szkolnej w Festiwalu Sztafet 4x100m 

12. Hanna Jacura III miejsce w Finale Wojewódzkim Igrzysk Młodzieży 

Szkolnej w piłce nożnej dziewcząt 

13.  Pola Gil III miejsce w Finale Wojewódzkim Igrzysk Młodzieży 

Szkolnej w piłce nożnej dziewcząt 

14. Anna Rykowska III miejsce w Finale Wojewódzkim Igrzysk Młodzieży 

Szkolnej w piłce nożnej dziewcząt 

(Wręczenie stypendium dla przybyłych, gratulacje – wspólne zdjęcie) 

 

SZKOŁA PODSTAWOWA NR 2 IM. ARKADEGO FIEDLERA W DĘBNIE 

-za osiągnięcia w nauce: 

L.P UCZEŃ OSIAGNIĘCIA 

1 Oliwia Mart Finalista Konkursu Języka Niemieckiego zorganizowanego 

przez Kuratorium Oświaty w Szczecinie 

2 Zuzanna Olszak Finalista Konkursu Języka Angielskiego zorganizowanego 

przez Kuratorium Oświaty w Szczecinie 

3 Paweł Kunisz Laureat Konkursu Geograficznego zorganizowanego przez 

Kuratorium Oświaty w Szczecinie 

4 Kamila Miklas Finalista Konkursu Biologicznego zorganizowanego przez 

Kuratorium Oświaty w Szczecinie 
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-za osiągnięcia sportowe: 

Lp. UCZEŃ OSIAGNIĘCIA 

1. Jakub Zornig III miejsce w Finale Wojewódzkich Igrzysk Młodzieży 

Szkolnej w Tenisie Stołowym Chłopców, 

2. Paweł Kunisz III miejsce w Finale Wojewódzkich Igrzysk Młodzieży 

Szkolnej w Tenisie Stołowym Chłopców, 

3. Marcel Myśko III miejsce w Finale Wojewódzkich Igrzysk Młodzieży 

Szkolnej w Tenisie Stołowym Chłopców, 

(Wręczenie stypendium dla przybyłych, gratulacje – wspólne zdjęcie) 

 

SZKOŁA PODSTAWOWA NR 3 IM. JAROSŁAWA DĄBROWSKIEGO W DĘBNIE 

-za osiągniecia w nauce: 

Lp. UCZEŃ OSIAGNIĘCIA 

1. Jan Mieczysław 

Popławski 

- Finalista Konkursu Matematycznego zorganizowanego 

przez Kuratorium Oświaty w Szczecinie, 

- Laureat konkursu biologicznego zorganizowanego 

przez Kuratorium Oświaty w Szczecinie 

2. Nina Myszczyszyn Finalista Konkursu Języka Polskiego zorganizowanego 

przez Kuratorium Oświaty w Szczecinie 

3. Szymon Lech Finalista Konkursu Języka Angielskiego 

zorganizowanego przez Kuratorium Oświaty  

w Szczecinie 

4. Kacper Prokop -Finalista Konkursu Historycznego zorganizowanego 

przez Kuratorium Oświaty w Szczecinie 

-Laureat Konkursu Wiedzy o Społeczeństwie 

zorganizowanego przez Kuratorium Oświaty  

w Szczecinie 

5. Bartosz Maskalewicz Finalista Konkursu Chemicznego zorganizowanego 

przez Kuratorium Oświaty w Szczecinie 

6. Antonina Baszczuk -Laureat Konkursu Chemicznego zorganizowanego 

przez Kuratorium Oświaty w Szczecinie 

7. Michał Domagalski -Laureat Konkursu Geograficznego zorganizowanego 

przez Kuratorium Oświaty w Szczecinie 

-za osiągnięcia sportowe: 

Lp. UCZEŃ OSIĄGNIĘCIA 

1. Kinga Kanturska - III miejsce w Finale Wojewódzkim w Piłce Ręcznej  

w kategorii Igrzysk Młodzieży Szkolnej 

-V miejsce w Finale Ogólnopolskim w Piłce Ręcznej  

w kategorii Igrzysk Młodzieży Szkolnej 

2. Olivia Kujawa- 

Sergeant 

- III miejsce w Finale Wojewódzkim w Piłce Ręcznej  

w kategorii Igrzysk Młodzieży Szkolnej 

-V miejsce w Finale Ogólnopolskim w Piłce Ręcznej  

w kategorii Igrzysk Młodzieży Szkolnej 

3. Nina Myszczyszyn - III miejsce w Finale Wojewódzkim w Piłce Ręcznej  

w kategorii Igrzysk Młodzieży Szkolnej 
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(Wręczenie stypendium dla przybyłych, gratulacje – wspólne zdjęcie) 

 

SZKOŁA POSTAWOWA IM. MARII KONOPNICKIEJ W SARBINOWIE 

-za osiągnięcia w nauce: 

UCZEŃ OSIAGNIĘCIA 

Jakub Rojek Finalista Konkursu Biologicznego zorganizowanego 

przez Kuratorium Oświaty w Szczecinie 

(Wręczenie stypendium, gratulacje – wspólne zdjęcie)                              

 

 

 

 

-V miejsce w Finale Ogólnopolskim w Piłce Ręcznej  

w kategorii Igrzysk Młodzieży Szkolnej 

4. Aleksandra 

Grabowska 

-V miejsce w Finale Ogólnopolskim w Piłce Ręcznej  

w kategorii Igrzysk Młodzieży Szkolnej 

5. Martyna Opara - III miejsce w Finale Wojewódzkim w Piłce Ręcznej  

w kategorii Igrzysk Młodzieży Szkolnej 

-V miejsce w Finale Ogólnopolskim w Piłce Ręcznej  

w kategorii Igrzysk Młodzieży Szkolnej 

6. Maja Kunisz - III miejsce w Finale Wojewódzkim w Piłce Ręcznej  

w kategorii Igrzysk Młodzieży Szkolnej 

-V miejsce w Finale Ogólnopolskim w Piłce Ręcznej  

w kategorii Igrzysk Młodzieży Szkolnej 

7. Julia Jacura - III miejsce w Finale Wojewódzkim w Piłce Ręcznej  

w kategorii Igrzysk Młodzieży Szkolnej 

-V miejsce w Finale Ogólnopolskim w Piłce Ręcznej  

w kategorii Igrzysk Młodzieży Szkolnej 

8. Maja Cichoń - III miejsce w Finale Wojewódzkim w Piłce Ręcznej  

w kategorii Igrzysk Młodzieży Szkolnej 

-V miejsce w Finale Ogólnopolskim w Piłce Ręcznej  

w kategorii Igrzysk Młodzieży Szkolnej 

9. Hanna Łukasiewicz - III miejsce w Finale Wojewódzkim w Piłce Ręcznej  

w kategorii Igrzysk Młodzieży Szkolnej 

-V miejsce w Finale Ogólnopolskim w Piłce Ręcznej  

w kategorii Igrzysk Młodzieży Szkolnej 

10. Laura Peroń - III miejsce w Finale Wojewódzkim w Piłce Ręcznej  

w kategorii Igrzysk Młodzieży Szkolnej 

-V miejsce w Finale Ogólnopolskim w Piłce Ręcznej  

w kategorii Igrzysk Młodzieży Szkolnej 

11. Kewin Nycz 1 runda pucharu ekstraligi 2 miejsce Toruń 

2 runda pucharu ekstraligi 4 miejsce Leszno 

3 runda pucharu ekstraligi 5 miejsce Zielona Góra 

4 runda pucharu ekstraligi 4 miejsce Lublin 

5 runda pucharu ekstraligi 7miejsce Krosno 

6 runda pucharu ekstraligi 2 miejsce Wrocław 



10 
 

SZKOŁA POSTAWOWA NR 1 IM. MŁODYCH TALENTÓW W SMOLNICY 

-za osiągnięcia w nauce: 

UCZEŃ OSIAGNIĘCIA 

Hanna Kolanek Finalista Konkursu Języka Angielskiego 

zorganizowanego przez Kuratorium Oświaty  

w Szczecinie 

 -za osiągnięcia sportowe: 

UCZEŃ OSIAGNIĘCIA 

Aleksandra Sala - IV miejsce w Mistrzostwach Polski w kickboxingu -

Light Contact – kadet starszy, 

-III miejsce w Mistrzostwach Polski w kickboxingu -

Point Fighting- kadet starszy, 

-II miejsce w konkurencji „Walki juniorek”  

w Mistrzostwach Ziem Zachodnich w Teakwondo ITF 

(Wręczenie stypendium dla przybyłych, gratulacje – wspólne zdjęcie) 

 

ZESPÓŁSZKÓŁ NR 1 IM. J. SŁOWACKIEGO W DĘBNIE 

 -za osiągnięcia sportowe: 

Lp. UCZEŃ OSIAGNIĘCIA 

1. Hanna Kędzia -X miejsce w finale Ogólnopolskim licealiady w tenisie 

stołowym dziewcząt, 

-I miejsce w mistrzostwach powiatu myśliborskiego  

w tenisie stołowym dziewcząt – Licealiada 

-I miejsce w Finale Wojewódzkiej Licealiady w Tenisie 

Stołowym – Dziewcząt,  

-I miejsce w ¼ finału Wojewódzkiej Licealiady w Tenisie 

Stołowym -Dziewcząt 

2. Julia Zornig -X miejsce w finale Ogólnopolskim Licealiady w tenisie 

stołowym dziewcząt, 

-I miejsce w mistrzostwach powiatu myśliborskiego  

w tenisie stołowym dziewcząt – Licealiada 

-I miejsce w Finale Wojewódzkiej Licealiady w Tenisie 

Stołowym – Dziewcząt,  

-I miejsce w ¼ finału Wojewódzkiej Licealiady w Tenisie 

Stołowym -Dziewcząt 

(Wręczenie stypendium dla przybyłych, gratulacje – wspólne zdjęcie) 
 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski ogłosił – 10 minut przerwy. 

Przerwa (13.55-14:05) 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna wznowił obrady po przerwie. 

::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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6. Przyjęcie protokołu z przebiegu III sesji Rady Miejskiej Dębna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że protokół  

z przebiegu III sesji z dnia 25 czerwca 2024 r. został sporządzony i wyłożony  

w Biurze Rady do wglądu. Jest dostępny również w systemie e-Sesja. Do protokołu z przebiegu 

sesji uwag nie wniesiono. Stwierdził, że protokół został przyjęty.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z działalności między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że informacja jest 

za okres od 24.06.2024 r. do 26.08.2024 r. Informacja jest zamieszczona w systemie 

informatycznym eSesja.  

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::: 

8. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Radną Angelię Obielak 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie informacji. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Angelika Obielak poinformowała, że dnia 21 sierpnia 

bieżącego roku, o godzinie 9.00, Komisja Rewizyjna w trzyosobowym składzie przeprowadziła 

kontrolę w zakresie przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego. W wyniku 

kontroli stwierdzono nieprawidłowości takie jak: brak aktualnych wpisów w księgach obiektów 

budowlanych w Szkole Podstawowej w Cychrach. W przedłożonej dokumentacji były przekazane 

protokoły z aktualnymi przeglądami technicznymi, jednak było brak aktualnych wpisów  

w księgach obiektów od dwóch lat w Szkole Podstawowej w Cychrach. Pani Dyrektor złożyła 

wyjaśnienia twierdząc, że nie przekazano danej księgi podczas przekazania szkoły. Księga 

znajdowała się w archiwum. Pani Dyrektor zobowiązała się do założenia nowej księgi obiektów  

z aktualnymi wpisami w kolejności chronologicznej.  

 

Pytań nie było. 

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Dębna i pracy Urzędu Miejskiego w Dębnie  

w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że sprawozdanie jest 

zamieszczona w systemie informatycznym eSesja. Informacja jest za okres od 21.06.2024 r. do 

23.08.2024 r. 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski omówił sprawozdanie za okres od 21.06.2024 r. do 

23.08.2024r. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

 a) zapytania i odpowiedzi do sprawozdania Burmistrza. 
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Radny Grzegorz Kulbicki poinformował, że dwukrotnie usłyszał już, że ten wzór, który ja 

zostawiłem jest nie do końca dobry, niezawierane są wszystkie informacje, tak się Pan wypowiadał. 

23 maja powiedział Pan tu publicznie, że sprawozdanie z działalności burmistrza będzie chyba 

jednym z pierwszych punktów, który chciałbym z Państwem też omówić na komisjach. W związku 

z tym, że jest to mój wzór, ponieważ kiedy przyszedłem, sprawozdanie burmistrza liczyło dwie 

strony, czasami tylko jedną stronę, to miałbym taką prośbę, że albo wykorzystywać mój wzór  

i wtedy ewentualnie dodawać, albo nie mówić, że jest zły i stworzyć swój własny, tak jak Pan 

zapowiadał i wtedy będziemy mieli pewną zgodność. Uważam, że przesuwanie zadania 

dotyczącego sprzedaży nieruchomości jest błędne, ponieważ wyraźnie art. 30 ustawy  

o samorządzie gminnym mówi, że do zadań wójta w szczególności należy gospodarowanie 

mieniem komunalnym, a ustawa o gospodarce nieruchomościami w art. 25 wyraźnie mówi w pkt 

1 gminnym zasobem nieruchomości gospodaruje wójt, burmistrz albo prezydent miasta. Przetarg 

się już odbył, nie został wyłoniony, nie zostały sprzedane te nieruchomości. W związku z tym 

przesuwanie tego na komisję będzie powodowało kolejne odwleczenie w czasie, decyzję, która  

i tak nie należy do Rady Gminy, tylko należy do burmistrza, który gospodarował mieniem. Jeśli 

nie wychodzi pierwszy przetarg, ogłasza się drugi. Jeśli nie wychodzi drugi, ogłasza się 

postępowanie z wolnej ręki w ramach negocjacji. Więc naprawdę uważam, że to jest błędna 

decyzja, że to przeciągamy i przerzucamy odpowiedzialność na Radę Gminy, która nie jest tutaj 

kompetentna do tego, a tym samym tracimy możliwość pozyskania konkretnego inwestora. To jest 

zadanie wyjątkowo tylko i wyłącznie w kompetencji wójta, burmistrza, prezydenta miasta - 

gospodarowanie mieniem gminy. Rozmawianie z potencjalnymi inwestorami. Przecież Państwo 

nawet nie wiedzą, kto składał, tak naprawdę wszystko wie Urząd, więc można te rozmowy 

prowadzić. 

Mam dwa pytania. Przetarg na drugie rondo - chciałbym też prosić, żeby podczas drugiego 

zapytania, ewentualnie podczas drugiego przetargu, które powinno być jak najszybciej ogłoszone, 

bo tutaj Pan Burmistrz nas nie poinformował, że pytający zgłaszali zapytania dotyczące tego  

i zgłaszali swoje wątpliwości, że jest niemożliwa realizacja wykonania ronda w cztery miesiące, 

tak jak to Państwo założyli w specyfikacji, dlatego stwierdzili, że po prostu nie stają do przetargu. 

Pewnie tak się wydarzyło, ponieważ uzyskali odpowiedź, że zamawiający nie wydłuży terminu 

realizacji zadania. Nie znam firmy, która w 4 miesiące zrobi rondo i dlatego prawdopodobnie się 

wycofali. Czy złożą w drugi, tego nie wiemy. Tak że uważam to za duży błąd. Projekt by się już 

robił. Mielibyśmy dobrą informację do przekazania mieszkańcom. Zostało to niestety przez 

zamawiającego niewłaściwie odebrane albo nie było dialogu dobrego. Więc pytanie, dlaczego tak 

się stało? No i bardzo ważna informacja, której brakuje - brak informacji o wyborze nowej 

kancelarii obsługującej Urząd Miejski. W ogóle się tego nie dowiemy z Pana sprawozdania,  

a zostało to zrobione. Chciałbym się dowiedzieć, jaka to kancelaria, za jaką kwotę, co było 

powodem zmiany tej decyzji. Druga bardzo ważna informacja - nie ma żadnej informacji, że 

odbyło się nadzwyczajne zgromadzenie wspólników spółki PWiK. Został odwołany prezes, została 

powołana nowa Rada Nadzorcza. Nowa Rada Nadzorcza odwołała prezesa pana Tomasza 

Maruszczaka. Tej informacji w ogóle nie ma w sprawozdaniu burmistrza. Jest to kluczowa tak 

naprawdę spółka z punktu widzenia gminy, tej informacji w ogóle nie ma. A zatem, kiedy odbyło 

się to spotkanie? Kiedy odbyło się nadzwyczajne zgromadzenie wspólników? Kiedy powołano 
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nową radę nadzorczą? W jakich osobach? Kto jest w jej składzie? I jakie były podstawy prawne 

odwołania prezesa PWiK w Dębnie? Chciałbym uzyskać informacje na ten temat.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zwrócił uwagę Radnemu 

przedmówcy - o zapisie § 40 ust. 6, dotyczącego czasu wypowiedzi. Mam nadzieję, że będziemy 

się wszyscy tego zapisu trzymać. 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował, że ma pytania odnośnie spotkań, w których uczestniczył 

p. Burmistrz. Chciałbym więcej informacji troszeczkę uzyskać na temat spotkań, które odbył Pan 

ze Starostą Myśliborskim, z zastępcą dyrektora ZUS w Szczecinie, na temat długów szpitala. I też 

później jeszcze Pan miał uczestniczyć w spotkaniu z dyrektorem NFZ w sprawie szpitala. Co to 

były za rozmowy? Jakieś wnioski, konkluzje? Co tam było więcej, jakby można było coś wiedzieć?  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się do zapytań Radnych - Panie Grzegorzu, 

przede wszystkim, jeżeli chodzi o podpisanie umowy, złożył Pan też informację publiczną, ale to 

już mówimy o tym, że to jest kancelaria p. Zbigniewa Barwina i p. Michała Białkowskiego. 

Zmieniliśmy kancelarię, zmieniliśmy ją trochę szybciej. Co do naszego sprawozdania, myślę, że 

niepotrzebne nam są takie sformułowania, czyli któreś jest lepsze, któreś jest gorsze. Próbujemy 

wypracować wspólny jakiś mianownik i na tym mi też by mocno zależało. Dlatego z tego 

sprawozdania, które do tej pory Pan przygotowywał, zależało mi też na tym, żeby przedstawić 

Państwu najważniejsze te elementy. I myślę, że ono zostanie w takiej formule, takiej jakiej było, 

wtedy widać też pracę wydziałów i co zostało do tej pory zrealizowane, tylko będą wybierane te 

najważniejsze punkty. Też ze względu na to, że Państwo dostają to trochę szybciej, tak więc można 

o to też by było zapytać. Jeżeli chodzi o odwołanie prezesa - to też Pan jest świadomy, kiedy to się 

odbyło. Na tym etapie bym powiedział, że zgromadzenie odwołało Pan Prezesa. To też odniosę się 

do tego też w następnym punkcie, już po tych zapytaniach. W odniesieniu do przetargu na drugie 

rondo i GDiK, czyli mówimy też wprowadzenia takiego trochę zamętu, bo tak naprawdę tu chodzi 

o 4 miesiące i 15 miesięcy na czas projektowania. Tego też dotyczyło właśnie to spotkanie  

w generalnej. Jeżeli chodzi o uzgodnienie porozumienia inwestowania w nieswoim gruncie, to 

takiego porozumienia i na pierwsze i na drugie nie mamy i chcemy to unormować. A druga sprawa 

to jest, że i tutaj chyba się powołam na specjalistów w odniesieniu co do realizacji tego typu 

inwestycji. Odpowiedź była też tam, że po prostu jesteśmy w stanie tego typu inwestycje też 

zrealizować, w takim terminie. Chodziło nam przecież przede wszystkim o jedną podstawową 

rzecz - żeby nie zakorkować miasta, żeby można było przejeżdżać. I też, co usłyszałem na miejscu 

od p. Dyrektora - Panie Burmistrzu, dlaczego rondo w pierwszej kolejności jest realizowane przy 

kapliczce, a nie jest realizowane rondo przy Netto. 

Jeżeli chodzi o zapytanie co do szpitala - myślę, że p. Prezes dużo więcej powie na ten temat, to 

prosiłbym za chwilę o zabranie głosu. Mieliśmy spotkanie z dyrektorem NFZ-u i z panią 

Wicedyrektor w ZUS-ie i dyrektorem finansowym. Sprawy dotyczyły tak naprawdę realizacji 

kontraktów plus jeszcze to, co realizujemy w naszym szpitalu i jakie mamy możliwości. Jeżeli 

chodzi o ZUS, dostali Państwo sprawozdanie. Ja naprawdę nie uważam, że w wielu wypadkach 

powinniśmy aż tak też daleko iść. Po prostu w ostatnich 3 miesiącach, a ja takiej wiedzy też nie 

posiadałem, nie opłacaliśmy składek ZUS-owskich w kwocie ponad 600 tysięcy złotych, czyli 

idziemy w kierunku dodatkowo porozumień razem z ZUS-em. Uważam za bardzo owocne te 
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spotkanie. Udało nam się wynegocjować, dojść do jakiegoś porozumienia. Dlatego też Państwo 

dostają te materiały odnośnie szpitala, na których jest, tak samo jak było w poprzedniej kadencji 

napisane, że chcielibyśmy, żeby to po prostu zostało do wiadomości radnych. Bo myślę, że są 

rzeczy, które moglibyśmy spokojnie też omawiać na komisjach, bo będzie wtedy też nam łatwiej 

przeanalizować całość.  

 

Więcej pytań nie było. 

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

10. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 

2024/2025. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że informacja jest 

zamieszczona w systemie informacyjnym eSesja i była opiniowana przez Komisję Oświaty i Spraw 

Publicznych Rady Miejskiej w dniu 20 sierpnia br. Poprosił Przewodniczącego Komisji Pana 

Marcina Krzysiaka o przedstawienie wypracowanej opinii. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

informacja została przyjęta przez komisję.  

Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2024/2025 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

11. Sprawy różne, interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o zabranie głosu p. Annę 

Gryciak Prezesa Zarządu Szpitala w Dębnie.  

 

Prezes Zarządu Szpitala w Dębnie Anna Gryciak poinformowała, że stanowisko prezesa objęła 

1 sierpnia br. Pod koniec miesiąca lipca odbyliśmy spotkanie z panią Dyrektor Zakładu 

Ubezpieczeń Społecznych, z powodu tego, że nie zostały zapłacone składki bieżące za miesiąc 

kwiecień, maj, czerwiec, co groziło automatycznie rozbiciem obecnego układu zbiorowego, jaki 

został podpisany wcześniej, w 2023 roku. Gdyby tak się wydarzyło, to niestety musielibyśmy 

doliczyć do tego układu prawie 400 tys. dodatkowych odsetek. Pojechaliśmy do pani Dyrektor, 

prosić o pomoc, co moglibyśmy zrobić, żeby nie utracić tego układu zbiorowego, a w jakiś sposób 

spłacić te składki, które nie zostały zapłacone, plus składka bieżąca. Na tabelach mają Państwo 

bardzo dokładnie opisane, jak wyglądają składki bieżące. To jest kwota ponad 600 tysięcy, plus 

składka niezapłacona za kwiecień, to jest ponad 600 tysięcy, co daje nam oczywiście ponad milion, 

plus układ zbiorowy co daje nam ponad 100 tys. Niepłacone składki, odraczanie tych składek, 

jeżeli nie mam na zapłacenie 600 tys., to nie będę mieć 1,2 mln. Przepraszam bardzo, takich rzeczy 

się po prostu nie robi. Kolejną rzeczą, którą zastaliśmy, to są niezapłacone składki bieżące do 

Urzędu Skarbowego od miesiąca stycznia. Owszem, układ zbiorowy płacony w wysokości 164 

tysięcy, natomiast składka bieżąca od stycznia niezapłacona w ogóle. To jest Urząd Skarbowy, to 

są zadłużenia publiczno-prawne. Jeżeli chodzi jeszcze o ZUS, wypracowaliśmy na tę chwilę taką 

ugodę, ona jest w trakcie realizacji. Nie dojdzie do rozwiązania obecnego układu, natomiast będzie 

podpisany nowy układ na te trzy dodatkowe składki, ale na dzień dzisiejszy te dwa układy plus 
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składka bieżąca, to będzie zobowiązanie miesięczne prawie 800 tysięcy złotych za sam ZUS. 

Jestem wdzięczna pani Dyrektor za ogromną pomoc, bo jak jeszcze trzeba by było dopłacić prawie 

400 tysięcy odsetek, to ciekawie by nie było w ogóle. Z Urzędem Skarbowym podjęliśmy rozmowy 

- zapłaciliśmy część składki za lipiec, ponieważ nie było możliwości zapłacić całości. Być może 

jeszcze do końca miesiąca uda nam się tą składkę za lipiec bieżącą zapłacić. Natomiast dzisiaj i 14 

sierpnia odbyło się spotkanie z panem Dyrektorem Narodowego Funduszu Zdrowia i Panem 

Zastępcą Dyrektora ds. Finansowych, którzy przyjechali do nas z celem obejrzenia naszej 

placówki. Zobaczenia jakie mamy potencjały, jakie mamy możliwości, jak wygląda w ogóle 

szpital, ponieważ pan Dyrektor jest również nowym dyrektorem powołanym w miesiącu czerwcu, 

więc był zainteresowany również tym, jak wygląda nasza placówka. Rozmawialiśmy na temat 

tego, w co moglibyśmy inwestować, jakie są możliwości rozwojowe naszego szpitala. Na dzień 

dzisiejszy wszyscy oczekujemy, ponieważ 9 sierpnia do konsultacji poszedł projekt ustawy  

o świadczeniach realizowanych ze środków publicznych, w których bardzo mocno jest opisane,  

w jaki sposób będą miały funkcjonować nasze szpitale, ochrona zdrowia. Co do szczegółów, nawet 

panowie dyrektorowie nie potrafili nam dokładnie powiedzieć. Mamy na tą chwilę możliwości 

rozwojowe, jeżeli chodzi o zakres ten, który posiadamy, czyli rozwijać zakresy świadczeń  

w Ambulatoryjnej Opiece Specjalistycznej, taką jaką mamy. Nie będzie podejmowanych żadnych 

dodatkowych decyzji w sprawie oddziałów szpitalnych, chociaż wiem, że wszyscy mówią o tym, 

że będą zamknięte oddziały położnicze, bo nie ma 400 porodów, bo takie jest założenie. To nie 

będzie prawdopodobnie tylko jedyne założenie. Mamy dodatkową, na przykład w poradni 

urologicznej kolejną panią urolog, która będzie przyjmowała większą ilość pacjentów. Piszemy 

wniosek, wchodzimy w projekt e-rejestracja, nowy teraz 26 się pojawił celem zwiększenia  

i środków finansowych, jakie fundusz nam zapłaci w ramach poradni kardiologicznej. Będziemy 

starać się o rozwijanie działu fizjoterapii, zarówno komercyjny, jak i jak tylko będzie taka 

możliwość, to wystartujemy w konkursie na zakontraktowanie tych usług. No i oczywiście 

będziemy zwiększać działalność w zakresach oddziałów szpitalnych. Na dzień dzisiejszy znacząco 

wzrosła liczba porodów. Rozmawiamy, zarówno pan ordynator, jak i ja z lekarzami, którzy pracują 

w gabinetach prywatnych, którzy mają pacjentki, aby te pacjentki trafiały również do naszego 

szpitala, co widać, w miesiącu sierpniu, na dzień dzisiejszy 26 porodów. Jeszcze w tym roku takiej 

ilości porodów ten szpital nie miał. Co do kontrahentów, takich, którzy nam dostarczają produkty 

niezbędne do prowadzenia działalności, to mają Państwo tabelę numer 1. Jest ona poszeregowana 

od największego zadłużenia do najmniejszego. W dniu dzisiejszym odbyło się spotkanie  

z przedstawicielami firmy Alab. Alab jest to firma, która zabezpiecza nam usługi diagnostyczne  

w szpitalu. Zadłużenie na dzień dzisiejszy to jest 1.090.000 zł. - są to zobowiązania 

przeterminowane. One są niepłacone od początku roku 2024 i cztery miesiące poprzedniego. 

Wczoraj udało nam się zapłacić dwie najstarsze faktury z 2023 roku. Dzisiaj odbyło się spotkanie 

i zostało uzgodnione takie rozwiązanie, że dzisiaj jeszcze wyjdzie wniosek do prezesa ALAB-u 

celem rozłożenia tego zadłużenia na raty. Natomiast te raty nie mogą być większe jak 4 miesiące. 

Więc 1.200.000 zł, bo to za chwilę będzie faktura za ten miesiąc, więc 1.200.000 trzeba rozłożyć 

na cztery miesiące. Oczywiście za zgodą przedstawicieli, którzy dzisiaj byli, napisaliśmy wniosek 

o rozłożenie tej płatności na raty do końca czerwca 2025 roku, bo taką też możliwość mamy. 

Będziemy oczekiwać na odpowiedź ze strony pana prezesa, czy takie rozwiązanie będzie mogło 

być spełnione. Natomiast wszystkie kolejne płatności mają Państwo w kolumnie dodatkowej 
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informacje opisane, jak to wygląda, gdzie są zawarte ugody, gdzie tych ugód nie ma, co udało nam 

się zapłacić w miesiącu sierpniu. Już wczoraj zostało zapłacone sporo takich drobnych rzeczy. 

Dzisiaj również. Więc na dzień dzisiejszy największym problemem jest diagnostyka laboratoryjna, 

usługi gastronomiczne, gdzie tych zobowiązań jest po prostu najwięcej. 

Co do bilansu to, jeżeli są Państwo zainteresowani, to strata z roku bieżącego na lipiec 2024 to jest 

2.915.843 zł, ale proszę wziąć pod uwagę to, że już w to została włączona część nad limitów, która 

została nam wypłacona i wypracowana przez to półrocze. Wpływy, jak i przychody ze sprzedaży, 

to jest 24.714.151,60 zł. - to jest stan na dzień 31 lipca. Wpływy za cały poprzedni rok, to jest 

trochę ponad 39 milionów. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował, że niestety doczekaliśmy znowu czasu, mieliśmy to, co 

w poprzedniej kadencji, w pierwszym roku. Co miesiąc prezesa szpitala i mówienie jaka to może 

być perełka, tylko dajcie pieniądze. Potem mieliśmy prawie 4 lata spokoju, w takim sensie, że 

prezes rozwiązywała problemy, które były gigantyczne, cały czas po prostu brała na siebie  

i rozwiązywała te problemy, też rolowała te długi, też rozmawiała, robiła ugody. A dzisiaj znowu 

mamy, z jednej strony mówicie Państwo, nie ujawniajmy tego, dajmy tylko do wiadomości 

radnych, z drugiej strony Pani Prezes wyczytuje, gdzie są jakieś zobowiązania, wobec kogo. Trzeba 

po prostu brać byka za rogi. Wiedziała Pani na co się Pani pisze, jest Pani najlepszą osobą wybraną 

na to stanowisko, więc proszę działać tak naprawdę. Proszę stworzyć jakiś program wraz ze 

Starostą, funduszu jakiegoś zdrowia zapisanego w budżecie gminy i w budżecie powiatu i te 

sprawy rozwiązać. Nie widzę tej zasadności. Albo zróbmy komisję wspólną, posiedzenie komisji 

wspólnej – Powiatu i Gminy Dębno i wspólnie ustalmy jakiś proces, albo niech prezes działa. 

 

Prezes Zarządu Szpitala w Dębnie Anna Gryciak poinformowała, że też by chciała, aby taka 

możliwość była, żeby w pierwszym miesiącu można było rozwiązać wszystkie problemy. Ale 

pierwszego dnia, czyli 1 sierpnia, jak przejęłam stanowisko prezesa, miałam do zapłacenia ponad 

600 tysięcy zadłużenia, jeżeli chodzi o Zakład Ubezpieczeń Społecznych, a na koncie ponad 200 

tysięcy. Przepraszam bardzo - cudotwórcą to też ja nie jestem. Te zobowiązania, które są przejęte, 

to nie są moje zobowiązania. Proszę też na to zwrócić uwagę. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował, że doskonale p. Prezes rozumie. Ja w poprzedniej 

kadencji też przejąłem 22 miliony zobowiązań długu. Nie mówiłem, że to jest wina poprzedników. 

Jest ciągłość władzy, przejmuje się władzę i się postępuje tak, jak się ma z tym, co się ma. Ale nie 

można tak naprawdę teraz zrzucać odpowiedzialności na innych, bo my naprawdę przez prawie 4 

lata mieliśmy spokój. Proszę sprawdzić, ile razy na komisjach i sesjach była pani Prezes prosząc  

o pieniądze, a z sytuacją sobie radziła.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zwrócę uwagę Pani Prezes na to - 

nie wiem, dlaczego Pani nie zareagowała. Ja odebrałem to w ten sposób, że informacja 

przedstawiona przez panią Prezes była po to, żebyśmy znali sytuację aktualną. Natomiast ja ze 

słów pani Prezes nie wyczytałem, choćby między wierszami, aby pani Prezes w tym momencie 

sugerowała konieczność przekazania przez Gminę Dębno jakichś środków na funkcjonowanie 

szpitala. 
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Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że chciałby podkreślić jedną 

podstawową rzecz - w momencie, kiedy obejmowałem władzę i poprosiłem Pana o to na naszym 

spotkaniu, żeby przekazać najważniejsze i najbardziej istotne rzeczy, Pan powiedział, to jest Pana 

gabinet i tyle. Tych rzeczy, które było do przekazania jest mnóstwo i dzisiaj Pan przysięgał, że 

będzie Pan po prostu robił wszystko, jeżeli chodzi o działania gminy, żeby było na rzecz i na 

korzyść naszego miasta. Nie przekazał Pan takiej informacji, że jeżeli chodzi o to, co Panowie 

pytali na poprzednich sesjach czy komisjach, odnośnie szpitala, że należałoby zabezpieczyć 250 

tysięcy złotych. My takiego pisma nie posiadamy w Urzędzie. Jeżeli już, to jest tylko informacja 

ogólna i to nie wprowadzona przez e-obieg, bo to ustaliliśmy też z p. Skarbnik. W momencie, kiedy 

pani Prezes, nawet ja się spotykając z panią Prezes, ja słyszałem tylko na zasadzie, że pan Kulbicki 

obiecał. Pan Kulbicki obiecał, że dołoży. Pan Kulbicki obiecał, że dołoży, jeżeli chodzi o drogę. 

Taką informację, żeby była sprawa jasna, bo to też wyszło dopiero po sesji - rozmawiałem z panem 

Prezesem z PUK-u. Okazuje się, że został zrobiony kosztorys, bo pan Kulbicki obiecał, ale  

w budżecie nie było tego zapisanego. Jeżeli chodzi o kontynuację władzy, to widać ewidentnie,  

w jaki sposób ona wygląda. W momencie, kiedy pani Prezes odpowiada na pytanie, to Panowie 

rozmawiają. Pani prezes naprawdę przyszła przedstawić sytuację. Nie wiedziałem o tym na 

przykład w momencie przekazania władzy czy przyjścia nowej pani Prezes o tym, że jeżeli chodzi 

o te pieniądze w kwietniu w ZUS-ie, tak pani Prezes, nie były płacone. Uważam, że na tamten czas 

pani Prezes tak samo jak i Pan, tak samo jak i mnie później w maju, powinna poinformować, a nie 

byliśmy o tym poinformowani. Pojechaliśmy do Szczecina - uważam, że wynegocjowaliśmy 

bardzo dobrą możliwość rozwiązania tego problemu. Tylko jedna najważniejsza rzecz, my o tym 

nie wiedzieliśmy, a Pan nawet jeżeli wiedział, bo przypuszczam, że tak, bo skoro mówi Pan o tym, 

że do tej pory byliście informowani to Pan, skoro wiedział, to też nie przekazał tej informacji dalej. 

I my dzisiaj procedujemy 250 tysięcy. Równie dobrze mógłbym zapytać radnych, którzy tutaj byli 

w poprzedniej kadencji - było 250 tysięcy w marcu przez Powiat przekazane i pytanie jest dalej, 

bo tak samo jak i Pan jest radnym i część ludzi, która była w poprzedniej Radzie, czy złożony 

został wniosek przez Radę o kontynuację? czyli co, radni poprzedniej kadencji nie wiedzieli o tym? 

Nikt do tej pory nie złożył wniosku, jak były uzgodnienia na 500 tysięcy, czy na 700 w sumie 

nawet na poprawę chirurgii, to radni też nie wiedzieli? Bo wychodzi na to, że nie wiedzieli. A my 

wracamy do wniosku w momencie, kiedy pojawia się pani Prezes i dowiadujemy się o tym też, że 

jest jakaś ciągłość w kontekście tych 500 tysięcy, bo w Urzędzie żadnych dokumentów nie ma. 

Rozpoczęliśmy naszą Radę czy funkcjonowanie na Radzie - rozmawiajmy, usiądźmy, czy nawet 

na komisji. Pana pomysł o to, żeby usiąść dodatkowo z radnymi z powiatu, też uważam za słuszny. 

Ale uważam też, jeżeli dochodzimy do etapu komisji, to mówmy o tym na komisjach, 

rozmawiajmy i idźmy po prostu dalej. Obrażanie p. Prezes na zasadzie, weź się do roboty, no bierze 

się do roboty, to uważam, że po prostu nie idzie w tym kierunku, żeby można było spokojnie też 

dalej pracować. Każdy z nas, tak samo jak i ja, Panie Grzegorzu, w każde zadanie trzeba się 

wdrożyć i trzeba wejść, przeanalizować i zobaczyć. Na to mamy tą chwilę czasu i uważam, że  

p. Prezes do tej pory, patrząc z perspektywy spotkania z dyrektorem, z wicedyrektorem ZUS-u  

i dyrektorem NFZ-u, że to były świetne kroki, które udało się podjąć. I tych ludzi jeszcze, co 

najważniejsze, z perspektywy dyrektora NFZ-u zaprosić tutaj do nas. Oni byli tu na miejscu, 

widzieli, wiedzą, jak to wygląda, jakie są warunki. Oczywiście będziemy przygotowywać się do 

tego, co szykuje ministerstwo. 
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Radny Grzegorz Kulbicki chciał zabrać głos.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zwrócił się do Radnego Grzegorza 

Kulbickiego - Panie Radny, była wypowiedź, były pytania. Kwalifikuję tą drugą Pana odpowiedź 

jako replika. Więc w tej kwestii nie udzielam Panu głosu. 

Jeżeli chciałby Pan zabrać głos w innej sprawie, w sprawach różnych, złożyć interpelację - to 

bardzo proszę. 

 

Dyskusja pomiędzy Radnym Grzegorzem Kulbickim, a Przewodniczącym Rady Miejskiej Dębna  

w temacie nieudzielenia głosu.  

 

Radny Grzegorz Kulbicki złożył zapytania na piśmie dot. remontu ulicy Siewnej, drogi gminnej 

w Sarbinowie, ulicy Akacjowej, Klonowej, Migdałowej w Dębnie, spółki SIM KZN 

Nadwarciański. 

Zapytania stanowią załącznik nr 8 do protokołu.  

Radny złożył interpelacje na piśmie dot. podjęcia działań w sprawie ścieżki rowerowej na odcinku 

Dębno-Prusiec, dot. zmiany kancelarii obsługującej Urząd Miejski.  

Interpelacje stanowią załącznik nr 9 do protokołu.  

Radny złożył wnioski na piśmie dot. umieszczania co miesiąc do wiadomości radnych 

sprawozdania z działalności Zarządu Szpitalu Spółki w Dębnie.; dot. przygotowania na 

wrześniowe posiedzenie komisji oraz sesję zestawienie wniosków, propozycji, które będą składane 

w ramach KPO przez Gminę Dębno; dot. umieszczenia do wiadomości radnych wykazu złożonych 

wniosków i propozycji do budżetu 2025 oraz WPF oraz wniosek dot. umieszczanie do wiadomości 

radnych skarg, które są przedmiotem posiedzeń Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Wnioski stanowią załącznik nr 10 do protokołu.  

Radny Grzegorz Kulbicki wycofał wniosek dot. umieszczania do wiadomości radnych skarg, które 

są przedmiotem posiedzeń Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Radny Mateusz Obielak odniósł się do dyskusji, która się wywiązała i poinformował, że taka 

myśl mu przyszła, że fajnie by było, jakby radni Gminy Dębno lobbowali na rzecz Gminy Dębno, 

a nie na rzecz firm prywatnych. Chleba i igrzysk, jak to mówiło hasło rzymskie, to dzisiaj się 

rozpoczęło. 

Zwrócił się do p. Burmistrza - czy moglibyśmy prosić na tablety wszystkie dokumenty, które 

dotychczas były na temat nasz nowego targowiska. Czy były przeprowadzone jakieś konsultacje? 

Jeżeli tak, to jakie? Na jakim etapie, to tak naprawdę stanęło? Które projekty były przedstawiane. 

Poprosił, aby radni dostali to na swoje tablety. 

Poruszył drugą sprawę dot. rzeki Kosy - czy będą wykonywane jakieś prace, czy zostało zrobione 

jakieś pismo do Wód Polskich?- rzeka jest zarośnięta. Jest to centrum miasta, więc tu jest zapytanie 

o rzekę Kosa od mieszkanki. 

Pozostałe zapytania radny złożył na piśmie, stanowią załącznik nr 11 do protokołu.  

Zapytania na piśmie: 

1) Zapytania dot. procedury pozyskiwania środków zewnętrznych w jednostkach takich jak OSiR, 

Biblioteka, DOK, Dzienny Dom Senior+, Środowiskowy Dom Samopomocy w Dębnie, DTBS, 
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OPS, PWiK i PUK? Kto jest odpowiedzialny za składanie wniosków, wyszukiwanie dotacji, 

dofinansowań i projektów? 

2) Kolejne zapytanie - ile środków zewnętrznych pozyskały jednostki gminne takie jak OSiR, 

Biblioteka, Dom Dzienny, Dom Senior+, Środowiskowy Dom Samopomocy w Dębnie, DTBS, 

OPS, PWiK, PUK w latach 2019 do sierpień 2024? Proszę o podział na firmy prywatne, dotacje 

unijne, dotacje państwowe, inne, podacie jakie oraz cel ich wydatkowania. Proszę o zestawienie  

w formie tabelarycznej oraz pytanie, jaki procent budżetów wymienionych jednostek stanowiły 

środki zewnętrzne w tych latach? 

3) Kolejne - proszę o podanie liczby złożonych wniosków o dofinansowania zewnętrzne przez 

OSiR, Bibliotekę, DOK, Dzienny Dom, Senior+ w Dębnie, Środowiskowy Dom Samopomocy  

w Dębnie, DTBS, OPS, PWiK i PUK w latach 2019 - sierpień 2024. Proszę o podanie liczby 

wniosków złożonych ogółem oraz ilość wniosków, które uzyskały finansowanie, gdzie były 

składane wnioski i na jaki cel? 

4)Kolejne pytanie - jest, jaki jest koszt utrzymania podopiecznych w domach pomocy społecznej? 

Proszę o podanie ilości osób, które pozostają na utrzymaniu gminy oraz koszty jednostkowe za 

osobę, bo pewnie te koszty się różnią w zależności od DPS-u. Do jakich DPS-ów aktualnie dopłaca 

Gmina Dębno? Proszę o wskazanie miejscowości, gdzie przebywają podopieczni. 

5) Kolejne pytanie - proszę o poddanie danych dotyczących zdawalności egzaminu ósmoklasisty 

w szkołach podstawowych Gminy Dębno w latach 2019-2024.  

6) Następne pytanie - jaki współczynnik magazynowania bioodpadów na wsiach? Proszę o wykaz 

z podziałem na poszczególne miejscowości, ilość gospodarstw z kompostownikiem, ilość 

gospodarstw oddających bioodpady oraz ilość deklaracji. To są dane potrzebne do analizy 

ewentualnego jakiejś zmiany czy motywacji mieszkańców odnośnie biokompostowania.  

7) Kolejne - jaki jest koszt wywozu bioodpadów z podziałem na poszczególne miejscowości 

Gminy Dębno. Proszę o wyliczenie kosztów pracowniczych, transportu oraz utylizacji. 

 

Radny Mirosław Napieracz złożył zapytanie na piśmie - proszę o przedstawienie kopii faktur 

dotyczących przeglądu gwarancyjnych oraz serwisowania silnika spalinowego zakupionego wraz 

z łodzią motorową w 2020 roku.  

Zapytanie stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Radny Tomasz Kulbicki zwrócił się do p. Prezes Szpitala - odnośnie informacji dot. 400 urodzeń, 

które krążą w przestrzeni publicznej. Chciałbym się dowiedzieć, jaka jest ilość urodzeń w 2023 

roku i w tym roku? Nie teraz, gdzieś tam przy okazji tylko, jak to się ma do tych 400, które gdzieś 

tam krąży, że na takim poziomie będzie się to opłacało. 

Radny złożył wnioski na piśmie, stanowią załącznik nr 13 do protokołu. Dotyczą - wnioskuję do 

zarządcy drogi wojewódzkiej nr 23 o usunięcie suchych drzew na ulicy Myśliborskiej, koło 

fotoradaru. Tam są dwa takie suche drzewa, które tam mogą spaść. Kolejne także do zarządcy drogi 

wojewódzkiej nr 23 o uzupełnienie nasadzeń na ulicy Mickiewicza, w nawiązaniu do istniejących 

nasadzeń. Jest bardzo dużo miejsc, w których drzewa powinny być, z jakichś powodów ich nie ma, 

uschły, a dobrze by było, żeby jednak ta nasza ulica była reprezentatywna i żeby jak najwięcej tych 

drzew się tam znalazło. Kolejny wniosek- proszę o złożenie do zarządcy drogi wojewódzkiej nr 23 

o udrożnienie studzienek deszczowych na parkingu przy ul. Armii Krajowej przy numerach 4 i 8. 
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Są tam studzienki, które są zapchane. I jeszcze ostatnie, że w związku z odpowiedzią na zapytanie 

o możliwość wykonania ścieżki i łącznika do SP3 proszę jednak o wystosowanie wniosku 

zgłoszenia do Starosty Myśliborskiego o budowę wymienionej w pytaniu, ścieżki łącznika.  

W odpowiedzi było, że najprawdopodobniej nam nie zezwolą, ale ja bym chciał jednak, żeby 

spróbować to złożyć, żeby to argumentować. Tym bardziej, że chciałbym też napomknąć, że na tej 

samej działce tuż obok, występuje chodnik, który ułatwia dojście do przejścia przez boisko  

i później do ulicy Kościuszki. Tam jest taki łącznik między szkołą i tamten chodnik jest. Tutaj  

z tej strony nie ma, a uważam, że z tej strony bardziej by był przydatny, bo na pewno dużo, dużo 

więcej osób z niego będzie korzystać.  

 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej złożył dwa zapytania na piśmie. Jedno jest od młodzieży - 

mając na uwadze głos młodych mieszkańców, proszę o informacje Pana Burmistrza i Pana 

Przewodniczącego Rady w zakresie Młodzieżowej Rady Miejskiej jakie działania zostały podjęte 

lub zostaną podjęte w zakresie Rady Miejskiej Młodzieży w Dębnie, w najbliższym czasie? Druga 

rzecz - chciałbym poruszyć temat, który wspominała Pani Skarbnik oraz Pan Mirosław Napieracz 

dotyczący sposobu naliczenia opłatności za śmieci. Proszę o przygotowanie analizy danych  

i statystycznych w zakresie ilości osób ujętych w systemie, ilości osób zameldowanych, lecz 

pozostających poza systemem, szacunkowa ilość osób będąca całkowicie poza systemem, czyli 

niezameldowani w naszym mieście - jeżeli jest taka możliwość, średnie zużycie na mieszkańca, 

średnie zużycie na uczestnika systemu - jeżeli jest to możliwe, bo zapewne p. Skarbnik wspominała 

o tym, że są czynione ku temu pewne ruchy. Prognozę cenową w obecnym systemie dystrybucji 

śmieci. Prognozę cenową w przypadku przejścia na system oparty o m3 wody. 

Zapytanie stanowi załącznik nr 14 i nr 15 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zwrócić się do p. Burmistrza  

z wnioskiem o usunięcie zaniedbania. Chodzi mi konkretnie o wycięcie suchej brzozy znajdującej 

się przy hali sportowo-rehabilitacyjnej, od strony parkingu. Tam to drzewo znajduje się pomiędzy 

dwoma takimi pięknymi, dużymi, zielonymi platanami. Nie wiem, czy zarządcą tego terenu jest 

OSiR czy SP1, ale wydaje się, że z pewnością jest to teren będący własnością gminy. Po obserwacji 

tej brzozy widać, że z tych cieńszych gałęzi odłamują się już części tych gałęzi. W związku z tym 

na pewno ten stan trwa jakiś już czas. Proszę o usunięcie tego drzewa czy pozostałości po tym 

drzewie z uwagi na zagrożenie bezpieczeństwa bądź zagrożenie, które będzie skutkowało 

koniecznością pokrycia kosztów finansowych przez Gminę Dębno. 

Wniosek został złożony na piśmie – stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się do wypowiedzi Radnego Mateusza 

Obielaka - uważam, że niestety doszliśmy do jakiegoś etapu, że ta formuła chyba rozmów z nami 

wejdzie w kanon naszej Rady. Co uważam, że tak też nie powinno być, bo to komisje powinny być 

od tego, żebyśmy pracowali, rozwiązywali problemy i nie przerzucali się manipulacjami, 

kłamstwami. Żeby to też nie było w kontekście pracowników Urzędu. Przed chwilą, Panie 

Grzegorzu, usłyszeliśmy jedną taką rzecz w znaczeniu skarg, bo to zawsze jak ktoś ogląda te nasze 

sesje, to później widzi, że jednak skargi mieszkańcom nie są udostępnione. 
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Burmistrz zwrócił się do pracownika BRM - Panie Moniko, wszystkim radnym zostają skargi 

udostępnione? 

Pracownik BRM Monika Gubała – potwierdziła, że tak.  

Pan wstaje i później opowiada tego typu rzeczy. Później idzie w świat taka, a nie inna informacja. 

Dlatego, Panie Grzegorzu, chciałbym wezwać Pana do zaprzestania naruszania dóbr osobistych  

i do pełnienia czynności potrzebnych do usunięcia skutków naruszenia tych dóbr osobistych,  

a o co chodzi? Chodzi tutaj o filmik, który Pan zrobił ostatnio i został puszczony w eter. Teraz 

mówimy o tym, że chodzi mi o naruszenie danych osobistych gminy oraz burmistrza, czyli 

mówimy tutaj o mnie. Chodzi tutaj o dwie informacje, które się przede wszystkim pojawiły. 

Pierwsza rzekomego niepublikowania na stronie internetowej Gminy Dębno informacji o Pana 

wyborze na radnego Gminy Dębno. I teraz odpowiem - zaprosiłem p. Izę Mazepę i p. Emilkę Jendę 

odnośnie tego, co się wydarzyło i dlaczego nie umieściliśmy. To nie jest tak, że pan Wojtek 

Czepułkowski staje za każdym razem i zagląda wszędzie, co jest umieszczone lub coś nie jest 

umieszczone. Generalnie, jeżeli chodzi o informację, to została ona umieszczona na BIP-ie i jest 

to z datą 15 lipca 2024 roku. 

Zgodnie z dotychczasową praktyką stosowaną przez Pana jako poprzedniego burmistrza w latach 

2018-2024 informacje na stronie internetowej o przebiegu wyborów uzupełniających na radnych 

były zamieszczone dopiero po złożeniu przez nich ślubowania i odebraniu zaświadczenia. Jeszcze 

sugerowanie na zasadzie takiej, że po prostu nieładnie chłopcy. To uważam, że po prostu nikt nie 

miał tutaj niczego złego na myśli. Taka formuła była przyjęta przez Pana i to było zarówno  

w przypadku Pana Radnego Andrzeja Lewandowskiego, jak i w przypadku Pana Janusza 

Baranowicza. W piśmie tym, które Pan ode mnie dostanie ma Pan linki też do tych sytuacjach.  

I podobnie w przypadku pana Dariusza Gaczyńskiego informacja o jego wyborze została 

opublikowana po jego zaprzysiężeniu. Ale nie, trzeba po prostu pójść w kierunku tego, że 

będziemy w tej formule manipulować. Tak samo, jeżeli chodzi o rzekome odwołanie Pana 

Tomasza Maruszczaka z pełnienia funkcji, bez wcześniejszych informacji skierowanej do 

zainteresowanego i bez dostatecznego uzasadnienia. Spotkania były. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski wręczyć pismo Radnemu Grzegorzowi Kulbickiemu – 

Radny Grzegorz Kulbicki nie odebrał pisma.   

 

Radny Grzegorz Kulbicki chciał zabrać głos.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zwrócił się do Radnego Grzegorza 

Kulbickiego – odmawiam Panu udzielenia głosu. 

 

Dyskusja pomiędzy Radnym Grzegorzem Kulbickim, a Przewodniczącym Rady Miejskiej Dębna  

w temacie nieudzielenia głosu.  

 

Więcej pytań nie było.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

 

 



22 
 

12. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych interpelacji, 

wniosków i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że na zapytania 

Radnego Mirosława Napieracza z dnia 20 czerwca 2024 roku oraz Radnego Tomasza Kulbickiego 

z dnia 25 czerwca bieżącego roku zostały udzielone odpowiedzi. 

Zapytania oraz odpowiedzi są umieszczone w systemie eSesja. Zapytał - czy są uwagi do 

udzielonych odpowiedzi? 

 

Zapytania z odpowiedziami stanowią załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Radny Mirosław Napieracz odniósł się do treści odpowiedzi - delikatnie mówiąc, do wszystkich 

odpowiedzi, są nieprecyzyjne i wymijające. Ale chciałbym poruszyć kwestię techniczną 

odpowiedzi od p. Dyrektora OSiR-u odpowiedź znajduje się z logotypem 50 AMPanel Maratonu. 

Nie wiem, dlaczego to logo się tam znalazło i nie posiada żadnej sygnatury. Prosiłbym  

o wyjaśnienie tej sprawy. 

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany przez Komisję Rozwoju Gospodarczego i Finansów podczas posiedzenia Komisji 

w dniu 22 sierpnia br. Poprosił o opinię do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Pana Krzysztofa Lenartowicza.   

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z dodatkowym 

wnioskiem złożonym przez Radę Sołecką. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że podczas 

posiedzenia Komisji RGiF został zgłoszony dodatkowy wniosek do projektu uchwały o treści:  

Na wniosek Rady Sołeckiej Dolsk wnosi się o zatwierdzenie następujących zmian w planie 

finansowym sołectwa: 

- zmniejsza się o kwotę /-/800,00 zł plan wydatków na zakupy do świetlicy wiejskiej, 

- zwiększa się o kwotę /+/800,00 zł plan wydatków na naprawę i konserwację kosiarek, służących 

do utrzymania terenów zielonych. 

Wniosek uzyskał akceptację komisji. 

Pytań nie było. 

Dodatkowy wniosek stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

Głosowano wniosek w sprawie 

Dodatkowy wniosek do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024:  

1) Na wniosek Rady Sołeckiej Dolsk wnosi się o zatwierdzenie następujących zmian w planie 

finansowym sołectwa: - zmniejsza się o kwotę /-/800,00 zł plan wydatków na zakupy do świetlicy 



23 
 

wiejskiej (921.92109.4210) - zwiększa się o kwotę /+/800,00 zł plan wydatków na naprawę  

i konserwację kosiarek, służących do utrzymania terenów zielonych (900.90004.4270) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Pluciński 

NIEOBECNI (0) 

Podczas głosowania Radnego Marcina Krzysiak oraz Radnego Tomasza Plucińskiego nie było na 

sali. 

 

Wniosek został wprowadzony. 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 z dodatkowym wnioskiem 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, 

Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada podjęła uchwałę NR IV/22/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024, stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na 

lata 2024-2032. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany przez Komisję Rozwoju Gospodarczego i Finansów podczas posiedzenia Komisji. 

Poprosił o opinię do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji. 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Pytań nie było.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 

2024-2032. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, 

Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę NR IV/23/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dębno na lata 2024-2032, stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

Szpitala w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o. i objęcie udziałów przez Gminę 

Dębno. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany przez Komisję Rozwoju Gospodarczego i Finansów. Poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczącego Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Pytań nie było.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Szpitala  

w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o. i objęcie udziałów przez Gminę Dębno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 
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Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, 

Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę NR IV/24/2024 w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie 

kapitału zakładowego Szpitala w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o. i objęcie 

udziałów przez Gminę Dębno, stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Myśliborskiego 

na remont drogi powiatowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany przez Komisję Rozwoju Gospodarczego i Finansów. Poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczącego Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że w projekcie 

uchwały w §2 brakuje cyfry. W §2 projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

powiatu myśliborskiego na remont drogi powiatowej proponuje się uzupełnić brakującą cyfrę 22 

w numerze uchwały Rady Miejskiej Dębna - Nr IV/22/2024 z dnia 28 sierpnia 2024 r. w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki odniósł się do projektu uchwały i zapytał o zakres i o 25 tysięcy - na 

co to jest? i czy w takiej samej wartości Powiat również dodaje te 25? Czy za 50 tys. coś jest 

robione? czy tylko za te 25, w jakiej technologii? Proszę o informację. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się do zapytania Radnego - to zadanie akurat 

realizujemy przy współpracy, ale tutaj bardziej chodziło też o to, że po drugiej stronie boiska, przy 

naszym boisku na Gorzowskiej jest realizowane zadanie i tam jest uzgodnienie, żeby ten parking 

poszerzyć. To jest po stronie Starosty. My wyszliśmy naprzeciw i robimy to, czyli tam, gdzie jest 

ta ścieżka, jest rozszerzany ten zakres. Chcemy zrobić to z drugiej strony, żeby tych miejsc było 

więcej. Takie założenie było, tak też chcemy to zrobić w formule, jeżeli dobrze pamiętam, tylko 

tłuczeń wysypać. Żeby były dodatkowe miejsca, z których mogliby ludzie korzystać. Powiat nie 

dokłada, ale tak, bo uzgodnienia z drugiej strony są szersze niż w projekcie założonym  

w Starostwie. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  
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Głosowano wniosek w sprawie 

W § 2. projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Myśliborskiego na 

remont drogi powiatowej uzupełnia się brakującą cyfrę „22” w numerze uchwały Rady Miejskiej 

Dębna Nr IV/22/2024 z dnia 28 sierpnia 2024 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 

2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, 

Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Zmiana jednogłośnie została przegłosowana. 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Myśliborskiego na remont 

drogi powiatowej, z uzupełnionym zapisem 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, 

Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada podjęła uchwałę NR IV/25/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Myśliborskiego na remont drogi powiatowej, stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na rzecz 

osób, które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na podstawie umowy 

dzierżawy przez okres 3 lat. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany przez Komisję Oświaty i Spraw Publicznych podczas posiedzenia Komisji w dniu 

20 sierpnia br. Poprosił o opinię do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Pytań nie było.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na rzecz osób, 

które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na podstawie umowy dzierżawy przez 

okres 3 lat. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, 

Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę NR IV/26/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości na rzecz osób, które korzystały jako ostatnie z prawa do 

nieruchomości na podstawie umowy dzierżawy przez okres 3 lat, stanowi załącznik nr 28 do 

protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Dębno w rejonie ulic: Rotmistrza Witolda 

Pileckiego i Harcerskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany przez Komisję Rozwoju Gospodarczego i Finansów podczas posiedzenia Komisji 

w dniu 22 sierpnia br. Poprosił o opinię do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji.   
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Radny Grzegorz Kulbicki zapytał – w związku z tym, że na poprzedniej sesje ten punkt został 

ściągnięty z porządku obrad, to chciałbym się dowiedzieć dwóch rzeczy. Mianowicie na jakiej 

podstawie, na podstawie jakiej umowy ten obecny projekt uchwały został przygotowany z firmą 

projektową? oraz w czym się różni od tego projektu uchwały, który został ściągnięty na sesji  

w czerwcu?  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że na poprzedniej sesji, z tego co 

pamiętam, ten projekt uchwały został ściągnięty po to, żeby poddać go głębszej analizie. Mam 

nadzieję, że Państwo Radni na komisji to przepracowali. A poruszył Pan bardzo fajną kwestię. 

Tutaj nie odpowiem w kwestii umowy z firmą, która miałaby to realizować, ale o ile dobrze 

pamiętam, bodajże umowa została podpisana zanim Rada podjęła decyzję. Tak więc powiem Panu, 

że jestem mocno zaskoczony pytaniem, bo jeżeli dobrze pamiętam, a Państwu pokażę tą umowę, 

to podpisywał ją Pan. W momencie podjęcia uchwały, że my przystępujemy, dopiero wtedy 

powinniśmy przystąpić do umowy. Więc jeżeli kierownik odpowie, czy my podpisaliśmy już 

umowę - nie podpisaliśmy, jeżeli chodzi o to. Nie, tamta umowa została, Panie Grzegorzu, 

rozwiązana. Nie rozumiem zależności, czyli po prostu tego, że bez delegacji Rady podpisał Pan 

umowę. Tak więc, to jest takie też trochę zaskakujące. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki prosił jeszcze o odpowiedź na drugie pytanie- czyli czym się różni od 

tej pierwszej, która została ściągnięta? Natomiast to bardzo ciekawe, ponieważ umowę zawsze  

w tym Urzędzie, od 20 lat, kiedy Pan był też wiceburmistrzem podpisywało się najpierw umowę. 

Firma przygotowywała po prostu wstępny projekt, jakby to miało ewentualnie wyglądać. Jeśli się 

okazało, że Rada przystępowała, wyrażała zgodę na przystąpienie do miejscowego planu, 

następował cały dalszy okres. Proszę prześledzić ostatnie 20 lat. Proszę zauważyć, że oczywiście 

ktoś musi przygotować ten projekt uchwały, te założenia do tego, te mapki i robiła to właśnie firma. 

W umowie zawsze było tak, że jeśli Rada nie przystąpiła, po prostu nie było realizowane i żadnych 

kosztów nie ponoszono z tego tytułu, ponieważ przecież u nas w Urzędzie nie przygotowuje nikt 

pod względem architektonicznym, pod względem miejscowych gotowych, właśnie planów. 

Zlecane jest to na zewnątrz. Zawsze było taką praktyką, że po prostu firma przygotowywała, 

podpisywało się z nią umowę, jeśli rada przystępowała, zawsze przystępowała, następował cały 

dalszy proces. Natomiast też proszę o odpowiedź, czym się różni od tej poprzedniej, no bo tak 

naprawdę od dwóch miesięcy mogło być to realizowane. Uważam, że to bardzo dobrze, bo to już 

z wniosku jest, dawno pamiętam, bardzo dobrze, że to będzie realizowane, bo to bardzo fajny teren 

w centrum miasta, który jest niezagospodarowany. Dobrze, że ten plan powstanie, to od razu, żeby 

było jasne, bardzo dobrze, że ten plan powstanie. Po prostu chcę wiedzieć, dlaczego tak późno, bo 

mógł być już procedowany.  

 

Kierownik Wydziału GPiK Adam Trzciński poinformował, że ona w zasadzie się niczym nie 

różni, oprócz aktualizacji podstaw prawnych. A umowa nadal obowiązuje. Treść jest ta sama. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zwrócił się do Kierownika 

Wydziału GPiK - proszę tylko potwierdzić, że umowa nadal obowiązuje, tak? 

Kierownik Wydziału GPiK Adam Trzciński potwierdził, że tak.  

 

Radny Tomasz Kulbicki odniósł się do kwestii umowy i zapytał - tutaj Pan Burmistrz mówił, że 

została rozwiązana, a p. Kierownik, że obowiązuje. Została rozwiązana czy obowiązuje dalej?  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że jeżeli kierownik odpowiedział, że 

nie była rozwiązana, to nie była rozwiązana. Wydawało mi się, że po prostu w momencie, kiedy 

Rada realizuje zadanie i odmawia realizacji jego zadania, jest jakiś ciąg prawny, za który jest 

odpowiedzialny pracownik. Nie przyglądamy się każdej umowie, ja w każdym bądź razie nie. Ale 

jeżeli chodzi o różnicę, to bym chyba bardziej powiedział z dyskusji razem z radnymi, to uważam, 

że zmiana tego planu jest jak najbardziej istotna. Myślę, że rozszerzenie tych zadań, o których 

rozmawiali radni jest chyba bardziej istotne, bo nie przypominam sobie, żeby gdzieś w dyskusji 

Panów Radnych założenia tej uchwały były bardziej szerokie niż w momencie, kiedy 

podejmowaliśmy decyzję, czy Rada podejmowała wtedy, bo to Państwo podejmowali decyzję  

o odłożenie tego. Uważam to bardzo za słuszne. Jeżeli radni chcą wiedzieć dużo więcej, jakie są 

założenia i w którym kierunku plan zagospodarowania powinien iść. Jeżeli nawet jest to tydzień 

czy dwa niczego to nie zmienia. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Dębno w rejonie ulic: Rotmistrza Witolda Pileckiego i Harcerskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, 

Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę NR IV/27/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Dębno w rejonie ulic: Rotmistrza 

Witolda Pileckiego i Harcerskiej, stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Biblioteki Publicznej 

Miasta i Gminy im. Antoniego Dobrowolskiego w Dębnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że do Rady 

Miejskiej Dębna w dniu 12.07.2024 r. wpłynęła skarga z dnia 07.07.2024r. na Dyrektora Biblioteki 

Publicznej Miasta i Gminy w Dębnie im. Antoniego Dobrowolskiego. Skarga została przekazana 

przez Burmistrza Dębna wg właściwości do Rady pismem z dnia 12.07.2024 r.; Wnoszący skargę 

skarżył się na Panią Dyrektor Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Dębnie za zablokowanie 

jego osoby na portalu społecznościowym, co ogranicza jego prawa do informacji o wydarzeniach 

w bibliotece i takie działanie według skarżącego stanowi przejaw łamania Konstytucji Polskiej. 

Skarga była tematem posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Dębna  

w dniu 13.08.2024 r. Poprosił Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji p. Agatę 

Mikołajczak o przedstawienie stanowiska komisji oraz poprosił Przewodniczącego Komisji 

Oświaty i Spraw Publicznych o przedstawienie opinii do projektu uchwały wypracowanej na 

posiedzeniu komisji w dniu 20.08.2024 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agata Mikołajczak poinformowała, że po 

przeprowadzonej analizie Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, po zapoznaniu się ze stanowiskiem 

Biblioteki w tej sprawie, wysłuchaniu wszystkich stron, zarówno skarżącego, jak i p. Dyrektor, 

Komisja uznała skargę za bezzasadną. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Radny Grzegorz Kulbicki zwrócił się do Przewodniczącego Rad - proszę o skreślenie jednego  

z wniosków, bo ja po prostu wchodząc na eSesje nie mam dostępu do skarg. Dlatego myśląc nad 

ułatwieniem, że też chciałbym to widzieć, co tam było w tej skardze, ja po prostu takiego dostępu 

nie miałem. Jeśli są dostępne, to super, to właśnie tylko o to mi chodziło, żeby one były dostępne 

dla radnych. Absolutnie, żeby one nie wychodziły gdzieś na zewnątrz. Jeśli są, to świetnie, to 

bardzo mi chodzi, bo ja po prostu nie miałem możliwości się z tym zapoznać. Tak że jeśli tutaj 

jakieś nastąpiło nieporozumienie, to przepraszam. Tak że można ten wniosek wykreślić. 

Bardzo bym chciał też podziękować Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za właśnie taką formę. 

Pamiętam, kiedy mieliśmy również takie problemy ze stroną Gminy Dębno, mieliśmy anonimowe 

konta, mieliśmy fejkowe konta, mieliśmy obrażające pracowników i tak dalej i też blokowaliśmy 

to, byłem wtedy posądzony o to, że blokujemy wolność wypowiedzi. Wolność to nie samowola. 

Jeśli ktoś rzeczywiście narusza dobre imię naszych instytucji, a biblioteka szczególnie taką perłą 

jest, to rzeczywiście, ja się w stu procentach z tym zgadzam. Dziękuję komisji za taki wniosek,  

z przyjemnością się przychylę do niego.  

 

Głos mężczyzny z sali z prośbą o zabranie głosu w tym punkcie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zwrócił się do Pana znajdującego 

się po stronie widowni, który chciał zabrać głos - głos mają prawo podczas sesji zabierać radni, 

burmistrz, pracownicy urzędu na prośbę burmistrza oraz zaproszeni goście. 
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Pan nie znajduje się w gronie tych osób, więc odmawiam udzielenia Panu głosu. Z tego co wiem 

był Pan uczestnikiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i zakładam, że wszelką argumentację, 

którą Pan chciał przekazać, czy to w formie pisemnej, czy werbalnie, przekazał Pan. Nie udzielam 

Panu w tym momencie głosu.  

Dyskusja - głos z sali. 

To, już Komisja podejmuje decyzję odnośnie zakresu skargi i nic, poza tym.  

Dyskusja. 

Mecenas Pan Maciej Maliszewski poinformował - z tego, co mi wiadomo, wszystkie uchwały są 

akceptowane pod względem formalno-prawnym. Dlatego bez względu na to, czy ja, czy koleżanka, 

czy kolega akceptowali tę uchwałę, na pewno została sprawdzona. Wszystkie warunki wymagane 

przez przepisy prawa ona spełnia. Zatem nie widzę przeszkód do dalszego procedowania. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Biblioteki Publicznej Miasta  

i Gminy im. Antoniego Dobrowolskiego w Dębnie (skarga bezzasadna) 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, 

Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę NR IV/28/2024 w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora 

Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy im. Antoniego Dobrowolskiego w Dębnie, stanowi załącznik 

nr 32 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej Komisję Rewizyjną Rady 

Miejskiej Dębna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że pismem z dnia  

8 sierpnia 2024 r. Radny Grzegorz Kulbicki zgłosił swój akces pracy w Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Dębna. Zgodnie ze Statutem Gminy Dębno członków Komisji Rewizyjnej wybiera Rada.  

W uchwale Nr II/4/2024 Rady Miejskiej Dębna z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna uzupełnia się skład Komisji o Radnego Grzegorza 

Kulbickiego. 

 

Pytań nie było.  
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Projekt uchwały stanowi załącznik nr 33 do protokołu.  

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej 

Dębna (p. Grzegorz Kulbicki) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (1) 

Angelika Obielak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada podjęła uchwałę NR IV/29/2024 w sprawie zmiany uchwały powołującej Komisję Rewizyjną 

Rady Miejskiej Dębna, stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej 

Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że pismem z dnia  

8 sierpnia 2024 r. Radny Grzegorz Kulbicki zgłosił swój akces pracy w Komisji Oświaty i Spraw 

Publicznych Rady Miejskiej Dębna. Zgodnie ze Statutem Gminy Dębno przedmiot działania 

poszczególnych komisji stałych, ich ilość, nazwy oraz skład osobowy określa Rada w odrębnych 

uchwałach. W uchwale Nr II/9/2024 Rady Miejskiej Dębna z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie 

powołania komisji stałych Rady Miejskiej Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego  

i przedmiotu działania uzupełnia się skład Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Rady Miejskiej 

Dębna o Radnego Grzegorza Kulbickiego. 

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu.  

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej Dębna 

oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania (p. Grzegorz Kulbicki) 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (6) 
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Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, 

Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (9) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada nie podjęła uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej 

Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

22. Zamknięcie sesji Rady Miejskiej Dębna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski - w związku z wyczerpaniem się 

porządku obrad sesji Rady Miejskiej Dębna zamykam IV sesję Rady Miejskiej Dębna  

i podziękuję wszystkim za udział. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna 

                      Jacek Mazurowski 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

Przygotowała: Monika Gubała 
 

 

 

Obrady Rady Miejskiej Dębna są transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

 


